
 

 

 

 

 

Z á p i s n i c a 

 

zo 16. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Nesvadoch 

konaného dňa 29. 1. 2004 v Nesvadoch. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 Z á p i s n i c a 

 

zo 16. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Nesvadoch 

konaného dňa 29. 1. 2004 v Nesvadoch. 

 

P r í t o m n í : 

Z 13 poslancov OZ boli prítomní všetci. 

Prezenčná listina je priložená k originálu zápisnice. 

 

Okrem toho sa zasadnutia zúčastnil JUDr. Jozef Haris - starosta obce, Ing. Luca J. - prednosta 

OcÚ,  Holop F.-riaditeľ MKS,  Ing. Ferenczová K.-hlavná kontrolórka obce, Šuba O.-pracovník 

OcÚ Nesvady, Nagy I. – pracovník OcÚ, Mátyus J. - riaditeľ VPS, Ing. Vrábel K. – vedúci ŠH, 

Ďurika T.-náčelník OP.  

 

P. starosta po zistení uznášaniaschopnosti privítal najprv v reči slovenskej a potom aj  

v maďarskej  prítomných poslancov  ako aj divákov pri televíznych obrazovkách a oboznámil  

ich s programom jednania 16. zasadnutia obecného zastupiteľstva.  

Program doporučil doplniť o bod „Osadenie pamätníka pred Zdravotným strediskom“. 

P. Gál – doporučil zaradiť do programu jednania návrh komisie športu  na schválenie 

preddavkov pre športové kluby a to ŠŠK CVČ, SC Nesvady a Karate klub. 

P. starosta ako aj poslanci s predneseným návrhom p. Gála súhlasili. 

 

Nakoľko poslanci nemali k programu jednania iné pripomienky a návrhy, p. starosta dal 

hlasovať o doplnenom programe jednania OZ. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

Za overovateľov zápisnice  p. starosta určil p. Németh J. a Dudák F. 

Do návrhovej komisie boli zvolení: Haris Z., Ryšavá M., Asztalos J. 

P. starosta konštatoval, že sú prítomní všetci poslanci a obecné zastupiteľstvo je 

uznášaniaschopné. 

 

P r o g r a m : 

1. Kontrola plnenia úloh, uznesení a interpelácií poslancov 

2. Správa o čerpaní rozpočtu obce k 31. 12. 2003 

3. Správa o využití a prevádzkovaní objektu Športhotel a Športová hala v Nesvadoch za rok 

2003 

4. Správa o činnosti Obecnej polície Nesvady za rok 2003 

5. Správa o činnosti MKS, VPS a NTV s.r.o. Nesvady za rok 2003 a plány práce na rok 2004 

6. Koncepcia ďalšieho rozvoja organizácie VPS Nesvady 

7. Návrh na zmenu organizácie Obecného úradu v Nesvadoch  

8. Prejednanie Programu hospodárskeho a sociálneho rozvoja obce Nesvady 

9. Rôzne: 

- Informácia o stanovisku obce Imeľ k zámene pozemkov  

- Koncept projektu separovaného zberu odpadov v obci Nesvady 

- Prevencia kriminality a protidrogových závislostí v podmienkach obce Nesvady 



            - Ing. Ivan Adam – žiadosť o kúpu stavebného pozemku 

            - Zoznam vhodných projektov pre čerpanie z fondov EU 

            - Návrh na odpredaj osobného auta DAEWO 

            - MO Csemadok – žiadosť o povolenie na osadenie pamätného stĺpa 

            - Návrh komisie športu na schválenie preddavkov z rozpočtu obce pre športové kluby 

              na rok 2004. 

   10.  Rozprava a interpelácia poslancov  

   11.  Návrh uznesenia 

   12.  Záver 

 J e d n a n i e : 

 

 1. Kontrola plnenia úloh, uznesení a interpelácií poslancov 

- priložená k zápisnici 

Predkladá: prednosta OcÚ 

P. prednosta predniesol kontrolu plnenia úloh a uznesení. 

 

Gál T. – športová komisia nesúhasí so stanoviskom elektrární a nie sú ubezpečení, že sa to  

              opäť nezopakuje a žiadajú informovať, aké nápravné opatrenia elektrárne prijmú. 

Ing. Takács – bolo povedané na predošlom zastupiteľstve, že sa budú robiť kontrolné  

                       váženia odvážaného odpadu, či sa robili. 

Starosta – chce vyvolať osobné jednanie s riad. elektrární v Bratislave, nakoľko obec má   

                 záujem o zlepšenie situácie v dodávke elektriny aj z hľadiska ďalších investorov  

                 v obci. 

Prednosta- uskutočnilo sa prac. stretnutie so zástupcami fi Branos, kde sa dohodlo, 

                  že tieto kontrolné váženia sa budú robiť.  Pri fyzickej kontrole dokladov  

                  nedostatky zistené neboli. Kontrolné váženia budú začiatkom mesiaca marec. 

Starosta – treba kontrolné váženia urobiť už vo februári a potom v apríli, aby sa zistilo ako  

                 sa otázka tvorby odpadu v obci vyvíja. 

Prednosta – odpady bez nálepiek budú odvezené do 15. 2. 2004. 

Ing. Miškovič – bolo by potrebné požiadať vedenie elektrární, aby zabezpečili dodávku  

                           tak, aby nedochádzalo výpadkom na tak dlhú dobu a údržbu zabezpečovali  

                           priebežne a pravidelne. 

Pretože iné pripomienky a dotazy zo strany poslancov neodzneli, p. starosta dal hlasovať 

o návrhu uznesenia k tomuto bodu jednania. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

2. Správa o čerpaní rozpočtu obce k 31. 12. 2003 

P. starosta – doteraz nenabehli peniaze za AB Bajč – každý deň by mali nabehnúť a ani od 

Agrorentu, ktoré sľúbili do konca roku, tieto budú zaplatené z administr. dôvodov až 

v januári 2004. 

Pripomienky zo strany poslancov neodzneli. Starosta dal hlasovať o návrhu uznesenia 

k tomuto bodu jednania. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

3. Správa o využití a prevádzkovaní objektu Športhotel a Športová hala v Nesvadoch za rok 

2003 

P. starosta – z prehľadu vidieť, že sa tržby oproti roku 2002 zdvojnásobili. Dúfa, že tento  

                     rok sa ukončí hospodárenie v ŠH so ziskom. 

Ing. Takács – fin. komisia – podporuje návrhy, ktoré vedúci zahrnul v závere správy. 

Zo 7. bodov navrhuje realizovať prvých 5 bodov v závislosti podľa finančnej 

situácie rozpočtu obce. 



P. starosta – v mesiaci február by mal vedúci pripraviť návrh o spôsobe odmeňovania za  

                    upratovacie práce. Bude potrebné vyčleniť mzdový fond, na ktorý by si  

                    táto organizácia mala zarobiť. 

Ing. Takács – na OZ predložiť návrh na rozpočet na prvých 5 bodov uvedených v správe. 

Ing. Vrábel – záloha energie za prenájom reštaur. časti je v zmysle nájomnej zmluvy. 

Prednosta – toto bude vypočítané až po ročnom zúčtovaní elektr. energie. 

Starosta – doporučil preveriť, či je možné namontovať elektromer zvlášť pre reštauračnú  

                 časť športovej haly. 

Prednosta – prejedná sa na pracovnej porade. Ukazujú sa prvé výsledky venovania 

                   zvýšenej pozornosti reklame a propagácii ubytovacích služieb a to formou  

                   obsadenia izieb. 

Becse O. – využitie ubytovacej kapacity -  podľa noriem EÚ  a posteľovej kapacity je 

                   v ŠH 14 400 hotelových nocí za rok, z tohoto počtu by mal správca ŠH  

                   vychádzať pri hodnotení obsadenosti.  Navrhol porozmýšľať o tom, aby  

                   športové objekty sa dostali pod správu jedného vedúceho. K tomu vypracovať  

                   návrh a predložiť na OZ. 

Starosta – s týmto by sa mala zaoberať športová komisia – správa objektov jedným  

                 vedúcim- a predložiť návrh a stanovisko na OZ. 

Gál – to je návrh, ktorý sa týka aj ekonom. otázok a preto doporučil, aby sa zaoberala touto  

         otázkou aj finančná komisia. 

Starosta – informoval o vyčlenení 4 izieb pre Ferplast do doby výstavby podniku podľa  

                 platného cenníka. Poprosil o tichý súhlas s inštaláciou telef. ústredne. 

Prednosta – do 50 tis. Sk stojí digit. ústredňa s tarifikátorom a montážou. 

Starosta – dal hlasovať. 

Hlasovanie: všetci za. 

                        

4. Správa o činnosti Obecnej polície Nesvady za rok 2003 

Starosta – nový riaditeľ OR PZ na podnet obce obnovuje činnosť OO PZ Hurbanovov našej  

                obci. Služby budú mať týždenne 3x.  Občania si budú môcť vybaviť bežné veci, ako  

                 je podanie žiadosti o vydanie OP, môžu si vyzdvihnúť rôzne tlačivá, podávať  

                 sťažnosti a oznámenia, ktoré patria do kompetencie policajného zboru. 

Ďurika – Stránkové dni sú v pondelok a piatok od  9.00 do 12.00 hod. a v stredu od 15.00 do 

               18.00 hod. 

Mgr. Holková – oznámiť v MR, čo si občania budú môcť vybaviť. 

Becse O. – k túlavým psom – večný problém. Okolo obecného úradu a klubu  

                  dôchodcov denne chodia deti do školy a občania a psy ich napádajú. Do dvoch  

                   týždňov požiadal policajtov  tento problém vyriešiť. 

Starosta – pripomienka sa bude riešiť na pracovnej porade. Dal hlasovať o návrhu uznesenia  

                 k tomuto bodu jednania. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

5. Správa o činnosti MKS, VPS a NTV s.r.o. Nesvady za rok 2003 a plány práce na rok 2004 

Starosta – v budúcnosti prejednávať správy MKS a VPS zvlášť ako samostatné body. 

Németh J. – kultúrna komisia požiadala riaditeľa MKS, aby predložil výkaz o usporiadaných 

                    akciách v roku 2003. Vidieť z neho, že aj na poli kultúrnom sa uskutočnili rôzne  

                    podujatia. 

                    Knižnica – komisia považuje sumu 5-6 tis. Sk ročne na obnovenie fondu knižnice  

                    za veľmi nízku pri dnešných cenách. Navrhuje predloženú správu schváliť.  

Mgr. Holková – doporučila zvýšiť sumu na nákup kníh. Výkaz o akciách predložiť podľa  

                          mesiacov. 

Starosta – treba brať do úvahy, koľko stojí obec kultúra. Ako v minulých rokoch, tak aj  



                 naďalej bude treba hľadať sponzorov a možnosti získania dotácií. Všetko 

                 závisí od fin. možností. Teraz nedoporučil  zaoberať sa otázkou vyčlenenia fin. pre  

                 knižnicu. 

Ing. Takács – ku knižnici – boli schválené fin. prostriedky na nové počítače a iné zariadenia. 

                       Pomalý internet.  Požiadal o realizáciu prijatého uznesenia koncom jan. min.  

                       roka. Poplatok je síce symbolický, ale poprosil starostu a prednostu, aby  

                       v knižnici boli kúpené nové počítače.  

Starosta – problém nie je s počítačovým vybavením, i keď sa nejedná o nové PC.  

                 S provajderom sa bude jednať o navýšení rýchlosti siete. Bude ďalší počítač zo  

                 školy. Doporučil prednostovi preveriť prenosovú rýchlosť internetu. 

                 Na marcovom zasadnutí OZ budú poslanci o prijatých opatreniach informovaní. 

Ing. Miškovič – doporučil zakúpiť aj kopírku. Staršie stroje presunúť do CVČ, kde chodia           

                           väčšinou deti, ktoré sa učia pracovať s počítačom a v knižnici obnoviť  

                           počítače. 

Starosta – doporučil NTV s.r.o. vynechať. Výsledok hospodárenia musí OZ schváliť, nakoľko  

                 je valnou hromadou NTV a to v mesiaci apríl po odovzdaní daňového priznania      

                 na DÚ. Zahrnúť do programu jednania OZ. 

Haris Z. – navrhol zabezpečiť miešací pult a mikrofóny pre poslancov za účelom zlepšenia  

                 kvality zvuku z priamych prenosov zasadnutí OZ. 

Starosta – plánuje sa nákup mikrofónov s vypínaním – pre 2 poslancov l mikrofón  

                 s rozpočtom do 25 tis. Sk. 

                 Dal hlasovať o návrhu uznesenia. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

6. Koncepcia ďalšieho rozvoja organizácie VPS Nesvady 

Starosta – pri výstavbe Ferplastu sa črtajú možnosti aj pre VPS v subdodávke rôznych  

                 skriniek a políc – čo závisí aj od toho ako uspeje VPS vo verejnej súťaži. 

          Nakoľko poslanci k predloženej koncepcii nemali dotazy a pripomienky, 

                  p. starosta dal hlasovať o návrhu uznesenia k tomuto bodu jednania. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

7. Návrh na zmenu organizácie Obecného úradu v Nesvadoch  

Starosta –odôvodnil predloženie – veľa kompetencií prešlo na obec, v poslednom období 

                sa zistilo, že nie najlepšie funguje dvojstupňové riadenie. Z predloženého materiálu  

                vyplýva nová organizácia úradu a náplň práce jednotlivých pracovníkov. 

Starosta – predložený materiál zobrazuje súčasný stav.  

Németh J. – str. 7 – p. Bryndzová v prvom rade sa zaoberá otázkou školstva, prekvapilo ho, 

                       že zabezpečuje všetky kultúrne, športové a vzdelávacie akcie organizované  

                       obcou, podiela sa na výbere športových talentov, čo by asi nevzládla, Str. 8 –  

                       dávajú sa jej mimoriadne kompetencie. 

                        Nie sú dobre sformulované body. 

Starosta – poznámka bola oprávnená. Doporučuje čl. 11 prepracovať do správneho tvaru  

                 a predložiť na najbližšie zasadnutie OZ. 

Németh J. – je potrebné obsahovo aj gramaticky upraviť a preformulovať čl. 11. 

Ing. Takács – tiež mal pripomienky k 7. str. a k štruktúre. VPS – do čl. XIV. 

Starosta – čl. XIV. zosúladiť so zriaďovacou listinou VPS. 

Ing. Takács – či je možnosť prehľadu zaradenia pracovníkov do mzdových tried – mzdová  

                       tabuľka príl. 3 zák. 553/2003 Z.z.. 

Ing. Miškovič – doporučil vymeniť len potrebné strany po úpravách a nie celý materiál. 

Becse O. – doporučil prejednať ešte raz v marci. 

Starosta – problém v novele zákona o odmeňovaní, ktorý už platí a je potrebné schváliť 



                 materiál. Dal hlasovať o návrhu uznesenia k tomuto bodu jednania. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

V zmysle prijatej zásady OZ p. starosta po dvoch hodinách jednania OZ vyhlásil 10-minutovú 

prestávku. 

Starosta po prestávke doporučil prejednať najprv Koncept projektu separovaného odpadu. 

Poslanci súhlasili. 

 

8. Rôzne: 

 

- Koncept projektu separovaného zberu odpadov v obci Nesvady 

         - priložený k zápisnici 

Starosta – privítal  p.riaditeľa firmy Branos s.r.o. Nové Zámky -  p. Ing. Ágh Petra. 

Ing. Ágh – upozornil na výhody do budúcnosti pri separovanom zbere, čo je uvedené  

                  v tabuľkovej časti na poslednej strane predloženého návrhu. 

Starosta – v krátkosti informoval občanov: každá domácnosť by dostala vrecia z umelej hmoty 

                 rôznej farby – na papier a plasty /PED flaše/. Obsah vriec by sa vysypal pri zbere 

                 a tento odovzdaný odpad by sa vážil a obec by mala príjem za druhotnú surovinu.  

                 Skúsenosti hovoria, že keď sa poctivo triedi, množstvo odpadu by sa mal znížiť o 30  

                 % a za vytriedený odpad na druhej strane by bol aj finančný príjem. Taktiež  

                 z recyklačného fondu si obec môže nárokovať dotáciu. 

                 To však neznamená, že poplatok za odpad by sa znížil, pretože úložné za odpad sa  

                  každým rokom bude zvyšovať / v roku 2008 300,- Sk/t – teraz 30,- Sk/ čím štát  

                  sleduje, aby sa s odpadom narábalo Fľaše by sa zberali doterajším spôsobom ako aj  

                  na prekládke odpadu, kde bude obsadený ďalší kontajner. 

Becse O. – budeme prinútení, aby sme s odpadom šetrili – narábali opatrne, pretože ide o veľké 

                  peniaze – fin. náklady. Čísla uvedené v tonách sú prehnané. 

Ágh – to sú čísla, ktoré sa dajú maximálne dosiahnuť v obci. Na začiatku určite nie.  

           Cena za l vrece – obsahuje náklady vynaložené na odvoz. Auto prejde celú obec a záleží  

            na občanoch, koľko odpadu sa vyseparuje. Je však lepšie čím skôr začať. 

Prednosta – zber skla sa už realizuje. Množstvo je možné zistiť z doterajších faktúr. 

                   Firma neuvažuje o PE-fólií. Zatiaľ nebola požiadavka. 

Németh –za odvoz vriec kto bude platiť. 

Starosta – za odvoz platí obec, ale pri znížení množstva odpadu je možné, že v budúcom roku sa  

                 znížia poplatky za odvoz v obci. 

Nemôže sa však stať, že občan vyseparuje odpad a do nenaplnenej kuka-nádoby vloží ťažký 

odpad. 

Ing. Miškovič – komisia výstavby doporučuje navštíviť Palárikovo, kde už tento projekt funguje 

                          a potom po posúdení 2-3 foriem separovaného zberu  na najbližšom zasadnutí  

                          rozhodnúť o najlepšom riešení. Netreba sa báť prístupu občanov, treba čím  

                          skôr začať s propagáciou a realizáciou separovaného zberu. V iných mestách si  

                          školy takýmto spôsobom vylepšujú svoju finančnú situáciu. Určite bude  

                          úspešná táto akcia, ak občania budú cítiť, že z nej majú osoh. 

                          Zber fliaš – miesto na prekládkovú stanicu osadiť kontajnery na fľaše aj v iných  

                          častiach obce. 

Starosta – zamyslieť sa nad organizáciou celého zberu v obci. Navrhol nabehnúť na separovaný  

                 zber od 1. 4. 2004.  

                 Predniesol návrh na uznesenie o ktorom dal zároveň aj hlasovať. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

 



- Prejednanie Programu hospodárskeho a sociálneho rozvoja obce Nesvady 

- priložený k zápisnici 

Starosta – doporučil doplniť nadpis „..na roky 2004-2014“. Je to významný dokument  

                 z hľadiska realizácie projektov v rámci EÚ. 

Németh – 13 tabuľka na str. 26 – v Kolárove opraviť na Nesvady. Tento dokument tak isto ako  

                 ÚPN obce bude vážne ovplyvňovať ďalší život našej obce.  Konštatoval, že ÚPN je 

                 ďaleko kvalitnejšie vypracovaný ako teraz prejednávaný materiál.  

                 Napriek zisteným chybám doporučil predložený materiál schváliť.  

Ing. Miškovič – navrhol čím skôr vypracovať koncepciu rozvoja cestovného ruchu v našej obci. 

                           V kult. živote – sú rezervy v činnosti kult. domu – digit. forma premietania, 

                            vzdelávanie – občania musia prejsť rekvalifikáciou podľa požiadaviek. 

                            Zdravotníctvo – ambulancia, okrem všeobec. lekára by bola potrebná aj  

                            ordinácia odborných lekárov aspoň určitú dobu v týždni. 

                            Tieto ciele je potrebné konkretizovať a realizovať. 

Starosta –po schválení tohto otvoreného dokumentu ho chce dať na internet k nahliadnutiu  

               občanom ako aj k ich pripomienkovaniu. 

Becse O. – čo teraz odznelo, odznelo aj v kult. dome – o týchto záležitostiach bola verejná 

                  schôdza, ktorej sa zúčastnilo veľmi málo občanov. 

Németh – pri schvaľovaní ÚPN bol daný termín k prehodnoteniu ÚPN, pýtal sa, 

                či aj pri tomto dokumente by sa nemal určiť termín na vyhodnotenie. 

Starosta – doporučil ročne vyhodnotiť. 

Prednosta – v ročných správach starostu obce sa všetky tieto otázky premietnu. 

Starosta – navrhol uložiť prednostovi OcÚ do plánov prác zahrnúť aj túto správu. 

      Pretože viacej pripomienok a návrhov zo strany poslancov neodznelo, p. starosta dal 

                 hlasovať o návrhu uznesenia k tomuto bodu jednania. 

Hlasovanie: jeden sa zdržal hlasovania, ostatní hlasovali za. 

 

- Informácia o stanovisku obce Imeľ k zámene pozemkov  

Starosta – doporučil prijať navrhnuté uznesenie. 

Ing. Miškovič – komisia výstavby nedoporučuje súhlasiť s návrhom obce Imeľ. 

P. starosta dal hlasovať o návrhu predneseným Ing. Miškovičom. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

-    Prevencia kriminality a protidrogových závislostí v podmienkach obce Nesvady 

Ing. Miškovič – informoval občanov sledujúcich priame vysielanie o tom, kto všetko 

                          sa zúčastnil vypracovania predloženého dokumentu. S poľutovaním 

                          konštatoval, že zo ZŠ s VJM ani RZ pri ZŠ s VJM sa nikto zasadnutia 

                          nezúčastnil.  

                          Požiadal predsedov spoloč. organizácií a obč. združení, aby boli  

                          nápomocní pri plnení úloh vyplývajúcich z vypracovaného materiálu. 

                          Bolo by dobré keby sa týmto problémom zaoberala aj NTV. 

Starosta – je príjemne prekvapený, že komisia pripravila kvalitný materiál a dúfa, že sa 

                úlohy naplnia za spolupráce všetkých občanov za účelom naplnenia  

                vytýčeného cieľa. 

Hlasovanie: l poslanec je neprítomný, ostatní hlasovali za. 

 

- Zoznam vhodných projektov pre čerpanie z fondov EU  
- priložený k zápisnici                        

P. starosta - zoznam poslanci dostali, prípadne ak by mali poslanci návrhy, nech ich 

                    prednesú. 

                    Konštatoval, že na DOS obec nemôže pýtať fin. dotáciu – nakoľko dostavby 



                    sa môžu financovať ak spĺňajú predpísané podmienky. Z uvedeného dôvodu 

                    sa na DOS bude žiadať štátna dotácia z bytového fondu. Každá akcia sa  

                    bude musieť osobitne prehodnotiť. Minimálne dvojmesačne by sa mala  

                    podať informácia poslancom o stave pripravenosti žiadostí z fondov EÚ.  

                    Pracovníkom obce boli rozdané akcie, na ktoré by prichádzali do úvahy  

                    podania žiadostí do fondov EU za  ktoré budú zodpovední. 

Ing. Miškovič – komisia výstavby doporučuje vyčleniť fin. prostriedky na prípravu  

                          projektových dokumentácií za účelom pripravenosti a to hlavne na  

                          výmenu okien ZŠ ako aj zateplenie budovy ZŠ. Vyžadujú si  

                          zjednodušenú PD a do marca by mohli byť pripravené. 

Starosta – do 15. februára by sa pripravili rozpočty a na OZ by sa schválilo poradie  

                 dôležitosti. Pretože ďalšie pripomienky a návrhy zo strany poslancov  

                 neodzneli, p. starosta dal hlasovať o návrhu uznesenia k tomuto bodu  

                 jednania. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

- Ing. Ivan Adam – žiadosť o kúpu stavebného pozemku 

- fotokópia priložená k žiadosti 

Starosta – doporučil na februárové OZ pripraviť vytýčenie zadnej časti – preloženie vodovodu. 

                 Posledné 3-4 pozemky nie sú vo vlastníctve obce.  Potom treba určiť podmienky na  

                 pridelenie týchto stavebných pozemkov. 

Ing. Miškovič – komisia výstavby doporučuje túto žiadosť kladne vybaviť vzhľadom na to, že  

                           ide o zástupcu firmy Ferplast. 

Haris Z. – komisia poľnohospodár. tiež doporučuje súhlasiť s predajom za 100,- Sk/m2. 

Ing. Takács – fin. komisia súhlasí s prednesenými návrhmi. 

Becse O. – zo strany občanov boli obavy, či fabrika nebude mať negat. dopady na životné  

                  prostredie tam bývajúcich občanov. Nakoľko zástupca firmy tu bude stavať, občania  

                  môžu byť kľudní, veď aj zástupca firmy si vedľa firmy kupuje stavebný pozemok. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

            - Návrh na odpredaj osobného auta DAEWOO Espero 

Hlasovanie: všetci za 

Ing. Takács – navrhuje predať za 110 tis. Sk verejnou dražbou a pokiaľ nebude záujemca  

                       o dražbu, doporučil auto predať prostredníctvom internetového portálu alebo  

                       autobazáru. 

Prednosta – dražbu navrhol vykonať dňa 5. 2. 2004 o 15.30 hod. 

P. starosta – dal hlasovať o návrhu uznesenia k tomuto bodu jednania. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

            - Návrh rozpočtu na osadenie pamätného stĺpa pred budovou Zdravotného  

              strediska v Nesvadoch. 

Németh – komisia kultúry doporučuje osadiť tento pamätný stĺp a schváliť rozpočet. 

Becse – rozpočet obsahuje len výdavky na osadenie, náklady na vyhotovenie pamätného stĺpa 

             budú hradené z fin. prostriedkov, ktoré získal Csemadok v rámci súťaže. 

P. starosta dal hlasovať o návrhu uznesenia k tomuto bodu jednania. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

   Návrh na udelenie preddavkov pre športové kluby. 

Gál T. – komisia športu doporučuje schváliť preddavky nasledovne: 

              ŠŠK – 100 Tis. Sk, SC – 100 tis. Sk a Karate klub – 10 tis. Sk. 

Starosta – doporučil súhlasiť a doplnil návrh uznesenia o ktorom dal zároveň hlasovať. 



Hlasovanie: všetci za. 

 

10. Rozprava a interpelácia poslancov.         
  

Nakoľko body programu jednania OZ boli vyčerpané, p. starosta otvoril rozpravu 

a interpeláciu poslancov. 

Ing. Takács – Záhradná ul. – nesvieti VO na dvoch miestach. 

Németh J. – orezanie stromov  Konopné pole – vykonali občania – je treba odviezť odrezky. 

- Ferplast – v Nitr. Korzári bola zverejnená mylná informácia o voľných pracovných  

miestach napriek tomu, že si invstor neprial  takúto publicitu. 

Starosta – informácia určite nie je od nás – od obecného úradu. 

              - O tejto akcii vie celý okres, stav. povolenie bude vydané tento týždeň. Bude volať do  

                 redakcie. 

Prednosta – pod inzerát  bol podpísaný  Národný úrad práce – Komárno. 

Ing. Miškovič – hospodárenie školských zariadení –kedy bude predložené 

                        - cez prázdniny zabezpečiť vysielanie TV-kanálu Mini-Max 

                        - Eurosport vysielať v maďarčine resp. čestine, teraz len v angličtine 

                        - novozámocký kanál kedy sa bude realizovať. 

Starosta – jednal s majiteľom Termosatu – 3 roky nebola zmena – zvýšenie cien, hoci rokmi sa 

                 znižuje počet abonentov KTR. Nemá rezervy na ďalšie rozširovanie siete. 

                 Eurosport – bude sa jednať. Lokálny program Novozámockej televízie – je otázkou 

techniky a času kedy sa dorieši. V priebehu dostupného času majú prísť s návrhom, ktorý bude 

prejednaný na OZ. Oni nebudú účtovať nám a ani my im za sprístupnenie kanálov.  

Prednosta – p. Fečo sa vyjadril, že je možné riešiť rozšírenie, ak obec kúpi prijímač  

                    s dekodérom aj s vložkami. 

Starosta – treba vyčkať pol roka, kedy ubehne 10 rokov od sprevádzkovania KTR, kedy by  

                 malo dôjsť k rozhodnutiu ako ďalej s prevádzkovaním KTR. 

Molnár Z. – v ZŠ po prázdninách týždeň nebolo kúrenie. 

Mgr. Holková – 3 dni bola veľká zima v škole.  

P. starosta – počas prázdnin bolo zrejme vypnuté kúrenie a budova tak vychladla, že sa nevedela 

                     vyhriať. Na porade bude túto skutočnosť tlmočiť p. Podivinskému. 

Gál T. – doporučil zástupcom ZŠ realizovať so žiakmi exkurzie do firiem za účelom výberu  

               profesií. 

Mgr. Holková – na každej škole je poverený pedagóg, ktorý to má na starosti. 

  

P. starosta – na pracovnej porade sa rozdajú úlohy. 

                          Nakoľko body programu jednania OZ boli vyčerpané, opýtal sa návrhovej  

                          komisie, či má dodatky k uzneseniu z dnešného OZ. 

Haris Z.  - oznámil, že návrhová komisia iný vecný návrh do uznesenia nemá a považuje  

                 uznesenie zo 16. zasadnutia OZ za schválené. 

P. starosta - konštatoval, že uznesenie zo 16. zasadnutia obecného zastupiteľstva je platné. 

 

Uznesenie Obecného zastupiteľstva Nesvady č. 16/2004 

zo dňa 29.1. 2004. 

 

I. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

b e r i e   n a   v e d o m i e  

1. správu o kontrole plnenia úloh, uznesení a interpelácií poslancov  v prednesenom znení, 

2. list p. Roberta Bilišiča, predsedu predstavenstva firmy Biama a.s., 



3. výzvu Okresného riaditeľstva PZ-ODI Komárno vo veci nepriaznivej dopravno-bezpečnostnej 

situácie v okrese Komárno, 

       4.   vyjadrenie ZsE k prerušeniu dodávky elektrickej energie dňa 6. 12. 2003. 

 

II. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

b e r i e   n a    v e d o m i e   

informáciu o čerpaní rozpočtu obce k 31. 12. 2003 v predloženom znení. 

 

III. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

A/ s c h v a ľ u j e   

     správu o hospodárení Športovej haly Nesvady-Športhotel za obdobie od 1. 1. 2003 do 31. 12. 2003       

     v predloženom znení, 

B/ u d e ľ u j e     predbežný súhlas 

1. so zriadením internetového pripojenia hotela na systém on-line ubytovanie, 

2. s inštaláciou telefónnej ústredne pre hotel, 

3. s dozariadením Športhotela /TV, chladnička, vodoliečba, spotrebné predmety/ 

4. s vyčlenením 4 izieb pre potreby firmy Ferplast Slovakia, s.r.o., na dobu do ukončenia stavby 

Ferplast Nesvady, 

C/ u k l a d á    

     Ing. Vrábelovi predložiť rozpočet na zámery uvedené v bode B/ tohto uznesenia. 

       Termín: zasadnutie OZ – február 2004 

 

IV. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

A/ s c h v a ľ u j e    

     správu o činnosti Obecnej polície Nesvady za rok 2003 v predloženom znení, 

B/  u k l a d á   

      prijať opatrenia za účelom zamedzenia vandalizmu, zvýšiť účinnosť kontroly na úseku ochrany  

      mládeže pred alkoholizmom a drogovej závislosti v miestnych podmienkach. 

       Zodpovedný: náčelník OP 

       Termín: trvale 

V. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

s c h v a ľ u j e  

1. Správu o hospodárení MKS Nesvady a NTV za rok 2003 ako aj plán práce a návrh  rozpočtu 

MKS Nesvady a NTV na rok 2004 v predloženom znení, 

2. Správu o hospodárení VPS Nesvady za rok 2003  a návrh rozpočtu VPS Nesvady pre rok 2004 

v predloženom znení. 

VI. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

A/ s c h v a ľ u j e        predložené opatrenia na zlepšenie činnosti VPS Nesvady v ďalšom období, 

B/ u k l a d á    

      1. realizovať úlohy uvedené v návrhu opatrení na zlepšenie činnosti VPS, 

      2. predložiť kontrolnú správu o realizácii opatrení za obdobie prvého polroka 2004 na jednanie  

          OZ v mesiaci august 2004. 

       Zodpovedný: p. Mátyus, riaditeľ VPS 

       Termín: v texte 



 

VII. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

A/ s c h v a ľ u j e   predloženú organizáciu Obecného úradu v Nesvadoch a popis pracovných  

     činností pracovníkov v predloženom znení s účinnosťou od 1. 2. 2004, 

B/ u k l a d á    prednostovi OcÚ prepracovať čl. XI. ako aj ostatné doplnky s tým, že poslancom budú    

     doručené strany na ktorých  boli vykonané zmeny aj s tabuľkou o odmeňovaní  pracovníkov OcÚ  

     v zmysle  zákona č. 553/2003 Z.z. o odmeňovaní zamestnancov pri výkone práce vo verejnom  

     záujme. 

       Zodpovedný: prednosta OcÚ 

       Termín: febr. zasadnutie OZ 

VIII. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

A/ s c h v a ľ u j e   Program sociálneho a hospodárskeho rozvoja obce Nesvady  na roky 2004-2014  

     v predloženom  znení, 

B/ u k l a d á    prednostovi OcÚ do plánu práce OZ Nesvady  zaradiť vyhodnotenie 

     plnenia Programu sociálneho a hospodárskeho rozvoja obce Nesvady   do ročných plánov zasadnutí  

     OZ. 

       Termín: počnúc rokom 2005 

       Zodpovedný: prednosta OcÚ 

 

IX. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

A/  b e r i e   n a    v e d o m i e 

      zamietavé stanovisko obce Imeľ k návrhu obce Nesvady o zámene katastrálneho územia, 

B/ n e s ú h l a s í, 

     s novým návrhom obce Imeľ na zámenu katastrálneho územia v lokalite Első osztály-Prvý diel, 

     Rövid-Krátke, 

C/ s ú h l a s í     so zámenou katastrálneho územia v zmysle svojho uznesenia č. 15/2003-XV. 

     zo dňa 18. 12. 2003, 

D/ u k l a d á     prednostovi obecného úradu listom starostu obce upozorniť spracovateľa územného 

     plánu obce Imeľ v tom smere, že pokiaľ nedôjde k vysporiadaniu – zámene katastrálnych území  

     medzi obcami Imeľ – Nesvady, aby územie katastra obce Nesvady bolo vylúčené z územného  

     plánu obce Imeľ. 

        Zodpovedný: prednosta obec. úradu 

        Termín: do 10. 2. 2004 

X. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

A/ b e r i e   n a    v e d o m i e   

     koncept projektu separovaného zberu odpadov v obci Nesvady, 

B/ u k l a d á 

     1. o dopracovanie konceptu o alternatívne možnosti s prihliadnutím na možnosť užšieho zapojenia  

         organizácie VPS Nesvady do separovaného zberu odpadov, koncept konzultovať s vedením  

         firmy Branos, s.r.o., Nové Zámky a o výsledku informovať OZ v mesiaci marec 2004,. 

      Zodpovední: Nagy Imrich, Mátyus Ján, Ing. Luca 

      Termín: OZ – marec 2004  

     2. vypracovať návrh koncepcie separovaného zberu odpadov v obci Nesvady formou VZN. 

      Zodpovedný: prednosta OcÚ 

      Termín: OZ – marec 2004 



XI. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

A/ b e r i e   n a   v e d o m i e 

     správu o priebehu rokovania za účelom prevencie kriminality, drogových závislostí a zamedzeniu 

    iných spoločensky nevhodných javov ako aj zlepšenie ochrany verejného poriadku v obci Nesvady 

    v predloženom znení, 

B/ ž i a d a   

   1./ predložiť ročný plán akcií za rok 2004 zameraný na protidrogovú prevenciu 

ako aj boj proti vandalizmu s prioritou na voľný čas /poobedňajšie hodiny, dni pracovného voľna, 

prázdniny /. 

Zodpov.:riaditelia  škôl ,CVČ a MKS 

Termín : do 18.02.2004 

    2./ starostu obce o zabezpečenie pravidelných previerok reštauračných a zábavných zariadení 

zameraných na dodržanie zákona o  zákaze podávania alkoholu a  iných toxických látok, zdržiavanie sa 

mladistvých v týchto objektoch ako aj miest s možným výskytom mládeže hlavne v nočných hodinách . 

Na tento účel využiť spoluprácu obecnej polície a štátnej polície ako aj požiadať o spoluprácu 

riaditeľstvo ZŠ. 

Termín : priebežne 

3 / starostu obce  o zabezpečenie vypracovania koncepcie činnosti obecnej polície ohľadom boja proti 

kriminalite, zlepšenie ochrany verejného poriadku a zamedzeniu nevhodných spoločenských javov.   

Termín : na februárové zasadnutie OZ 

4./ predsedov spoločenských organizácií a občianskych združení o spoluprácu za účelom zabezpečenia 

vhodného spoločenského , kultúrneho a športového využitia voľného času detí a mládeže. 

Termín: priebežne 

5./ starostu obce o zaslanie listu  prevádzkovateľom reštauračných a iných zábavných zariadení ohľadom 

zamedzenia podávania alkoholu a iných toxických látok deťom a mládeži. 

Termín: február 2004  

C/ u k l a d á    

1./ komisii výstavby pripraviť súťaž o najkrajšiu predzáhradku ,okenný parapet ,balkón v obci Nesvady 

      Zodp.: predseda komisie výstavby 

Termín : februárové zasadnutie OZ 

2./ komisii výstavby  pripraviť akciu „Vysaď strom ..“  

Zodp.:predseda komisie výstavby 

Termín: februárové zasadnutie OZ 

3./ komisii športu a mládeže pripraviť podujatie „ Deň proti drogám a vandalizmu „ 

Zodp.:predseda komisie športu a mládeže 

Termín : februárové zasadnutie OZ 

4./ komisii školstva pripraviť akciu „ Najkrajšia trieda“  

Zodp.: predsada školskej komisie 

Termín: februárové zasadnutie OZ 

5./ predložiť hodnotiacu správu za rok 2004  ohľadom prevencie kriminality ,  

drogových závislostí a zamedzeniu iných spoločensky nevhodných javov ako aj zlepšenie ochrany 

verejného poriadku v obci Nesvady. 

Zodp.: Ing.Juraj Miškovič-preds. kom.výstavby 

Termín : február 2005 

 

XII. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

A/ b e r i e   n a   v e d o m i e 

     predložený zoznam akcií, ktorých financovanie je možné z fondov Európskej únie, 

B/ ž i a d a   starostu obce 

     v spolupráci s predsedom komisie výstavby, finančnej, školskej a sociálnej pripraviť návrh na  

     realizáciu projektov v roku 2004 za účasti zástupcu starostu obce. 

        Termín: zasadnutie OZ – február 2004 



XIII. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

s ú h l a s í   

s odpredajom 3 pozemkov do celkovej výmery 2500 m2 v zmysle platného ÚPN obce Nesvady na ul. 

Vinohradnícka, ktoré budú oddelené geometrickým plánom z parc. č. 3094/2-orná pôda  pre  

Ing. Ivana Adama, bytom Narcisova č. 16, Bratislava pre účely bytovej výstavby. 

Predajnú cenu stanovuje na 100,- Sk/m2 s platbou pri podpise kúpnopredajnej zmluvy. 

  

XIV. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

s ú h l a s í   

s odpredajom osobného auta Daewoo Espero ŠPZ KN 757AZ z dôvodu nadbytočnosti a veku vozidla. 

Predajnú cenu stanovuje vo výške 110 000,- Sk. 

Predaj doporučuje realizovať verejnou dražbou. v prípade neúspešnej dražby osobné auto ponúknuť na 

odpredaj prostredníctvom autobazáru a cez internetový portál. Dražobnú zábezpeku stanovuje na  

11 000,- Sk. 

        Zodpovedný: prednosta OcÚ 

XV. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

s ú h l a s í    

1. s osadením pamätného stĺpa pred budovu Zdravotného strediska v Nesvadoch podľa predloženej  

    situácie ako doplnenie exteriéru budovy zdravotného strediska, 

2. s rozpočtom na úpravu verejného priestranstva v okolí pamätného stĺpa /chodník, obrubníky,  

    obklady/ vo výške 90 720,- Sk. 

XVI. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

A/ s ú h l a s í  s poskytnutím zálohy z rozpočtu obce pre športové organizácie na rok 2004 nasledovne: 

ŠŠK CVČ Nesvady – Imeľ – 100 tis. Sk 

Sport club Nesvady             -  100 tis. Sk 

Karate klub Nesvady           -    10 tis. Sk, 

B/ ž i a d a športové kluby o predloženie návrhu zmluvy na poskytnutie dotácie z obecného rozpočtu      

     na rok 2004. 

        Termín: do 20. 2. 2004 

 

P. starosta na záver poďakoval všetkým poslancom za účasť a ukončil 16. zasadnutie 

obecného zastupiteľstva. 

D.    a.    h. 

 

Ing. Ján Luca       JUDr. Jozef Haris 

prednosta OcÚ              starosta obce 

                 Overovatelia: 

      Németh Július 

      Dudák František 

 

Zapísala: Margita Ryšavá. 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


